
بالا بردن پرچم ایران
با آرزوی شادی روح سردار سلیمانی

ورزشکار جوجیستوکار ایرانی که اخیرا در مسابقات کشور 
فرانسه به مقام قهرمانی دست پیدا کرد، در لحظه دریافت 
مدال قهرمانی با بالا بردن پرچم ایران، نام سردار سلیمانی 
را با صدای بلند فریاد زد. قهرمان جوجیستوکار ایرانی بعد 
از کسب مدال قهرمانی این رشته در کشور فرانسه، هنگام 
دریافت مدال و در لحظه بالا بردن پرچم کشورمان، با صدای 
بلند، آرزوی شادی روح سردار سلیمانی را کرد که این حرکت 

ارزشمند بازتاب مثبتی در فضای مجازی داشت.  

پاس طلایی جهانبخش برای نجات 
برایتون

ستاره ایرانی برایتون لحظاتی پس از ورود به زمین، تیمش 
را از شکست مقابل واتفورد نجات داد. در یکی از دیدارهای 
روز نخست رقابت های هفته بیست و ششم لیگ برتر انگلیس، 
تیم برایتون که برای دومین بازی پیاپی علیرضا جهانبخش 
را در ترکیب اصلی نداشت و روی نیمکت می دید، ساعت 
۲۱ شنبه در ورزشگاه فالمر به مصاف واتفورد پایین جدولی 
رفت. جهانبخش تنها 5 دقیقه برای اثبات شایستگی های 
خود بعد از دریافت جایزه بهترین گل ماه ژانویه لیگ جزیره 
زمان می خواس��ت و توانست با فرار سریع از جناح راست و 
ارسال تند و تیز زمینی که با شوت پای چپ عجیب و گل 
به خودی آدریان ماریاپا، مدافع جامائیکایی واتفورد همراه 
ش��د، بازی را به تساوی بکشد. برایتون بعد از ۲ باخت و 3 
مس��اوی اخیرش، برای ششمین هفته پیاپی در لیگ برتر 
انگلیس نتوانست به برتری برسد اما خوش شانس بود که با 
درخشش دوباره جهانبخش از شکست خانگی نجات پیدا 
کرد و با نتیجه یک- یک متوقف ش��د تا ۲۷ امتیازی شود 
و در رده پانزدهم جدول قرار بگیرد. جهانبخش که در این 
فصل ۲ گل تماشایی برابر بورنموث و چلسی زده، روی یک 
گل دیگر تیمش تاثیرگذار ظاهر شد تا احتمالا این شانس را 
داشته باشد در هفته آینده و بعد از ۲ مسابقه نیمکت نشینی، 

مجددا به ترکیب برایتون مقابل شفیلدیونایتد بازگردد.

فدراسیون فوتبال: دایی گزینه 
هدایت تیم ملی نبود

یک منبع آگاه در فدراسیون فوتبال مذاکره با علی دایی 
برای هدایت تیم ملی قبل از دراگان اسکوچیچ و امیر قلعه نویی 
را تکذی��ب کرد. به گزارش ف��ارس، طی روزهای اخیر علی 
دایی مدعی شده از طرف وزارت ورزش و جوانان با حضور او 
در رأس تیم ملی مخالفت شده است اما یک منبع آگاه در 
فدراسیون فوتبال هرگونه مذاکره با این مربی را تکذیب کرد. 
این منبع آگاه در فدراسیون فوتبال اظهار داشت: علی دایی از 
ابتدا جزو گزینه های فدراسیون نبود و حضور وی در تیم ملی، 
بیشتر جریان سازی رسانه ای بود. با احترام به دایی، باید اشاره 
کرد با توجه به کارنامه این مربی، فدراسیون تصمیمی برای 
مذاکره با وی نداشت و حضور وی در تیم ملی بیشتر ذهنی 
بود. وی در پایان گفت: طبعا برای مذاکرات باید جلس��اتی 
برگزار می ش��د ولی هیچ یک از مسؤولان فدراسیون که در 
این حوزه دارای جایگاه و نقش بودند، مذاکره ای رس��می با 

این مربی انجام نداده اند.

تمجید رسانه های بلژیک از درخشش 
رضایی برای شارلروا

رسانه های بلژیک به تمجید از مهاجم ایرانی شارلروا بعد 
از درخش��ش مقابل زولته پرداختند. به گزارش فارس، تیم 
فوتبال شارلروا شنبه شب با حضور کاوه رضایی و علی قلی زاده 
به مصاف تیم زولته رفت که با نتیجه 4 بر صفر به پیروزی 
رسید. در این بازی کاوه رضایی خوش درخشید و هت تریک 
کرد. رسانه های بلژیک به تمجید از درخشش مهاجم ایرانی 
پرداختند. س��ایت »lesoir« بلژیک نوشت: کاوه رضایی با 
»sudinfo« هت تریکش ش��ارلروا را به برد رساند. سایت 
هم نوشت: کاوه رضایی در شبی رویارویی مقابل زولته خوش 
درخشید. سایت »hln« بلژیک نیز نوشت: رضایی قهرمان 

شارلروا بود و یک تنه تیمش را پیروز کرد.

اخبار

ورزشی
قریب نامزد انتخابات فدراسیون فوتبال شد

مدیرعامل اسبق استقلال با حضور در فدراسیون فوتبال برای ریاست فدراسیون فوتبال نام نویسی کرد. حسین علی قریب با حضور 
در ساختمان فدراسیون فوتبال به طور رسمی در انتخابات ریاست این فدراسیون ثبت نام کرد. وی با خودداری از مصاحبه در جمع 
خبرنگاران، از معرفی منصور قنبرزاده به عنوان نایب رئیس اول و حیدر بهاروند به عنوان نایب رئیس دوم خبر داد.

از ام��روز دوش��نبه به صورت 
رس��می مرحله گروهی لیگ 
قهرمانان فوتبال آس��یا برای نمایندگان کشورمان شروع 
می شود. در شروع این بازی ها امروز استقلال و شهرخودرو 
خ��ارج از خانه به مص��اف رقبای خود می روند. در ابتدا به 
بازی استقلال برابر الشرطه عراق می پردازیم، سپس دیدار 
ش��هرخودرو و الهلال سعودی. اس��تقلال ایران در اولین 
مس��ابقه از مرحله گروهی لیگ قهرمانان آس��یا در گروه 
A  امروز از س��اعت  ۱8 در عراق به مصاف تیم الش��رطه 
)پلیس( این کشور خواهد رفت؛ مسابقه ای که قرار بود در 
شهر کربلا برگزار شود اما محل برگزاری آن به اربیل منتقل 
شد. آبی پوشان برای رسیدن به این مرحله در پلی آف لیگ 
قهرمان��ان الکویت کویت و الریان قطر را شکس��ت دادند. 
استقلال در لیگ برتر هم نتایج خوبی گرفت و در آخرین 
بازی مقابل پرس��پولیس در حالی که از حریف پیش بود، 
به نتیجه مساوی رسید. اکنون آبی پوشان می خواهند گام 
اول را در آس��یا محکم بردارند. جاسم کرار، بازیکن اسبق 

اس��تقلال به دلیل مصدومیت نمی تواند تیم الش��رطه را 
همراهی کند. اس��تقلال هم ممکن اس��ت شیخ دیاباته را 
به دلیل مصدومیت در اختیار نداش��ته باشد، با این حال 
ارسلان مطهری، مهاجم جدید و ایرانی استقلال در بازی با 
پرسپولیس نشان داد یک مهاجم گلزن است. مهدی قائدی 
هم به قول فرهاد مجیدی مثل نیمار برای آبی پوشان بازی 
خواهد کرد. بازی های اول در مرحله گروهی بسیار سخت 
است، بویژه اینکه بازی در خانه حریف است. آبی پوشان اگر 
مثل بازی های گذشته یکدل و متحد در میدان حاضر شوند 
می توانند از الشرطه )پلیس( عراق امتیاز بگیرند. پیروزی 
در این ب��ازی ایده آل ترین نتیجه برای پس��ران آبی پوش 
ایرانی محسوب می شود اما مساوی هم نتیجه بدی نیست. 
استقلال در بازی با الریان قطر نشان داد چقدر سرحال و 
آماده است و می تواند مقابل تیم های متمول آسیایی هم 
بازی  زیبایی را به نمایش بگذارد اما حکایت فوتبال عراق 
متفاوت اس��ت. فوتبال عراق هم مثل فوتبال ایران بیشتر 
مبتنی بر قدرت بدنی و خلاقیت فردی است، بویژه اینکه 

در مقدماتی جام جهانی نیز تیم های ملی ۲ کشور با یکدیگر 
هم گروه هستند. امیدواریم استقلال مسابقات آسیایی اش را 
با یک برد شروع کند. پیروزی بر پلیس عراق در نخستین 
بازی توسط پسران آبی پوش ایران نتیجه ای است که تمام 

فوتبال کشورمان را خوشحال می کند.
نبرد شهرخودروی ایران با قهرمان آسیا ■

از س��وی دیگر تی��م فوتبال ش��هرخودروی ایران هم 
امروز دوش��نبه ساعت ۱8 به مصاف تیم الهلال عربستان، 
قهرمان فصل گذش��ته لیگ قهرمانان آسیا خواهد رفت. 
ش��هرخودروی ایران با ۲ پی��روزی مقابل حریف بحرینی 
و قط��ری به مرحله گروهی لیگ قهرمانان آس��یا رس��ید 
 تا ای��ران در معتبرترین مس��ابقات باش��گاهی قاره کهن

4 س��همیه داشته باشد. شهرخودروی مشهد البته خیلی 
شانس ندارد و  در یکی از سخت ترین گروه ها قرار گرفته 
اس��ت. بازیکنان تیم شهرخودرو در اولین گام هم باید به 
مصاف تیم قدرتمند عربستان بروند؛ تیمی که همین چند 
وقت پیش توانس��ت جام قهرمانی لیگ قهرمانان را بالای 

سر ببرد و یک تیم قدرتمند با بازیکنانی با کیفیت است. 
ش��هرخودرو هم یکی از تیم های خوب فوتبال ایران است 
که بازیکنان ارزش��مند و توانمند ایرانی را در اختیار دارد 
اما مشکل اصلی شهر خودرو فشردگی مسابقات لیگ برتر 
و خس��تگی آنها قبل از دیدار با قهرمان آسیاست. برخی 
کارشناسان شانس اندکی برای موفقیت شهر خودرو در این 
بازی قائل هستند اما فوتبال ایران و فوتبالیست های ایرانی 
پتانسیل بالایی دارند. جوانان ایرانی بارها از غیرممکن ها 
عبور کرده اند و به موفقیت رسیده اند، این مرتبه هم دلیلی 
ندارد که نتوانند از الهلال عربستان یکی از قدرتمند ترین 
تیم های قاره آسیا امتیاز بگیرند. الهلال سال ها سابقه حضور 
در لیگ قهرمانان را دارد ولی شهرخودرو اولین حضورش 
را در ای��ن مس��ابقات تجربه می کند ب��ه همین دلیل کار 
شهر خودرو بسیار سخت است اما اگر پسران فوتبال مشهد 
بتوانند در اولین گام قهرمان مسابقات را متوقف کنند، در 
آن صورت به خودباوری و اعتماد به نفس بیشتری می رسند 

و ادامه راه برای شان آسان تر خواهد بود.

شروع استقلال و شهرخودرو در مرحله گروهی لیگ قهرمانان فوتبال آسیا

مشت اول
لیگ قهرمانان

  ابت�دا درب�اره دارب�ی پایتخ�ت 
صحبت کنیم؛ استقلال در لحظات 
پایانی، بازی برده را با تساوی عوض 

کرد؛ دلیلش چه می تواند باشد؟
زیبایی فوتبال به همین اس��ت 
ک��ه فکر می کنید ب��ازی را برده اید 
اما لحظ��ات آخ��ر گل می خورید، 

البته در مجموع بازی پرفشاری بود و تیم های باهوش، در 
چنین مسابقاتی از موقعیت های گل خود بهترین استفاده 
را می کنند. گل اول با اشتباه دفاع و دروازه بان استقلال وارد 
دروازه شد. گل دوم هم به نظر من مشکوک به آفساید بود 
و باید مردود اعلام می ش��د. از س��وی دیگر یک زمانی باید 
مدافع��ان بزنند زیر توپ، نه اینکه در فضای کم و با حضور 
زیاد بازیکنان حریف بخواهند روی زمین بازی کنند. همین 
باع��ث ش��د توپ لو برود و مدافعان م��ا توپ را گم کنند و 

پرسپولیس گل تساوی را به ثمر برساند.
  خیلی ها می گویند تعویض اشتباه مجیدی و خروج مهدی 
قائدی به پرس�پولیس کمک کرد تا به گل برسد؛ نظر شما 

در این باره چیست؟
بله! این صحبت درس��ت اس��ت اما مال بعد بازی است. 
در ش��رایط بازی ممکن اس��ت تصمیماتی گرفته شود که 
لحظه  ای است. قائدی می توانست ۱۰ دقیقه پایانی هم در 
زمین بماند و حتی بایستد و جنب و جوشی نداشته باشد، 
منتها مربی وقتی می بیند بازیکنش خسته شده، یک لحظه 
تصمیم می گیرد ج��ای او بازیکنی بیاورد که بتواند دونده 
باشد. خود او هم متوجه می شود که این تصمیم کمکی به 
تیمش نکرده است اما همه تقصیرها هم گردن مربی نیست، 
چرا که او ۲ بار توانسته از حریفش آن هم در داربی پیش 
 بیفتد. این حفظ نکردن نتیجه چیزی از ارزش های فرهاد کم

 نمی کند.
  ارس�لان مطهری نیامده غوغا کرده است؛ این بازیکن را 

چطور دیدید؟
مطه��ری بازیکنی اس��ت که در هر تیم��ی بازی کرده 
خودش را نش��ان داده اس��ت. او جنگنده، دونده و باغیرت 
بازی می کند. به استقلال هم که آمد تمام عزمش را جزم 
کرد نشان دهد چه اشتباه بزرگی کردند که چند سالی که 
قصد آمدن داشت، نگذاشتند به تیم بیاید. وقتی مهاجمی 
در 4 بازی، 5 گل به ثمر می رس��اند و با وجود آنکه برای 
بازیکنانی که اولین حضورش��ان در داربی هس��ت سخت 
است که حتی بازی کنند، او ۲ گل می زند، نشان می دهد 

بازیکن بزرگی است.

  استقلال خس�ته باید به مصاف 
الش�رطه عراق برود؛ این خس�ته 
ب�ودن تیم با وجود تع�داد غایبان 

زیاد، به ضرر آنها نیست؟
بله! درست است. خستگی توان 
تی��م را 5۰ درصد کاهش می دهد. 
حتی اس��تقلال در داربی هم واقعاً 
خسته بود. پروازهای بیخودی که به کشورهای عربی انجام 
ش��د؛ بیخود از این منظر که تیم مجبور ش��د برای بازی با 
الریان از دوبی به تهران بیاید و بلافاصله با یک پرواز به قطر 
برود. تیم از قطر بازنگش��ته با نفت مسجد سلیمان بازی و 
پشت بند آن داربی را برگزار کرد. این خستگی ها جمع و باعث 
مصدومیت و کندی بازی می شود. دیاباته هم پیش از داربی 
به دلیل خستگی مصدوم شد. اگر این مهاجم بود استقلال 
راحت در داربی پیروز می شد. با وجود چنین شرایط سختی 
برای استقلال اما فرهاد در کادرش مربیان بزرگی دارد و آنها 
بلدند  کاری کنند این خستگی ها از تن بازیکنان خارج شود.
   بازی امروز اس�تقلال با الش�رطه عراق را چطور ارزیابی 

می کنید؟
همیشه بازی ما با تیم های عراقی سخت بوده است. بحث 
تاکتی��ک و تکنیک را کنار بگذاریم، عراقی ها طوری مقابل 
تیم های ایرانی بازی می کنند که کار ما را س��خت می کند. 
اگر توان شان صفر باشد مقابل ما هزار می شود. جلوی ایران 
می خواهند هر طور ش��ده پیروز شوند. اسم الشرطه را هم 
نش��نیده بودم و نمی شناسم اما تیم های ما همیشه مقابل 

تیم های عراقی به مشکل خورده اند.
   کمی هم درباره س�رمربی جدید تیم ملی فوتبال ایران 
صحب�ت کنیم؛ پس از ک�ش و قوس های فراوان و در حالی 
که گفته می شد مربی تیم  ملی قطعاً ایرانی است، به یکباره 
دراگان اس�کوچیچ، سرمربی صنعت نفت آبادان به عنوان 
س�رمربی تیم  ملی ایران انتخاب شد؛ نظر شما درباره این 

انتخاب چیست؟
وقتی شنیدم ایشان به عنوان سرمربی تیم ملی انتخاب 
شده، تعجب کردم. به نظر من اگر بین همان علی دایی و 
امیر قلعه نویی،  یکی انتخاب می شد خیلی بهتر از اسکوچیچ 
بود. شاید هم این مربی موفق شود. احترام هم می گذارم به 
نظر انتخاب کننده ها ولی باید بدانیم از تیم ملی ایران چه 
کس��ی رفته و چه کسی جایگزین او شده است. کی روش 
مربی رئال مادرید بوده، ۲ بار تیم ما را به جام جهانی برده 
است و تیم ما زمان این مربی در صدر رنکینگ آسیا بود 

اما درباره اسکوچیچ کارنامه و دستاورد چندانی ندیدیم.

   درب�اره داربی صحبت کنیم؛ دلیل 
اصل�ی حفظ نکردن پیروزی توس�ط 

آبی ها چه بود؟
دلیل اصلی آن تجربه بود. وقتی تیم 
۲ بار از حریف جلو می افتد یعنی این 
کیفیت را دارد از تیمی مثل پرسپولیس 
که چند سالی است بازیکنانش کنار هم 

بازی می کنند و نتایج خوبی گرفته اند، جلو بیفتد. پس این موضوع 
برمی گردد به تجربه که چطور می شود بازی را بست تا نتیجه حفظ 
ش��ود. تجربه، عنصری بود که استقلال هم در زمین و هم روی 

نیمکت کمتر از پرسپولیس داشت.
   نظر شما درباره تعویض مهدی قائدی چیست؟ خیلی ها دلیل 
گل خوردن استقلال در لحظات پایانی را خروج قائدی می دانند.

بله! به چه دلیل می گویند نیمه دوم، نیمه مربیان است؟ چون 
نیمه ای هست که برای تیم ها سرنوشت ساز است. همان موقع که 
بازی را تماشا می کردم به خودم گفتم من استرس لب خط را ندارم 
و اینکه بعد از تعویض راحت بگوییم اشتباه بوده، خیلی کار بزرگی 
انجام نداده ایم، چون بعد تعویض نشسته ایم و دیده ایم که تعویض 
خوب نبوده است. به نظر من باید ارسلان مطهری تعویض می شد 
و مهدی قائدی در زمین می ماند و تعویض سوم هم زودتر انجام 
می شد که البته دیر شد و تعویض سوم نداشتیم. اما به هرحال 
در آن لحظه و در آن شرایط، تصمیم گیری بسیار سخت است. 
در مجموع نتیجه داربی برای بازی اول فرهاد قابل قبول اس��ت. 
تنها نقطه تاریک این بازی برای مجیدی این بود که ۲ بار تیمش 

جلو افتاد و نتوانست تیم حریف را در ضد حملات جریمه کند.
   نظر شما درباره عملکرد مطهری چیست؟

در نقل وانتقالات خیلی مهم است شما چه شروعی داشته باشید. 
بهترین بازیکنان دنیا هم وقتی به تیم جدیدی  می روند، اگر نتوانند 
از نظر روحی- روانی روی خود کار کنند، شرایط برای آنها سخت 
خواهد ش��د. ارسلان خیلی خوب توانست از نظر روحی- روانی 
روی خودش کار کند و از همه لحاظ شرایط خیلی خوبی دارد و 

امیدوارم بهتر از این هم شود.
   شما خودتان در پست دفاع بازی کرده اید؛ وضعیت مدافعان 
اس�تقلال را بویژه در داربی که ۲ بار در تله آفساید گیر افتادند 

چطور ارزیابی می کنید؟
به نظر من هنوز خط دفاعی استقلال به ثبات نرسیده است. 
طبیعی هم است، چرا که بازیکن جوانی مثل طاهرخانی بتازگی به 
این خط دفاع اضافه شده است. هماهنگی مهم است که متأسفانه 

مشخص بود مدافعان استقلال در داربی هماهنگ نبودند.
   خس�تگی اس�تقلال در داربی هم به دلیل تع�داد بازی ها و 

سفرهای خارجی خیلی مشهود بود؛ این به ضررشان نیست؟

کاری نمی ت��وان کرد؛ همه تیم ها 
درگیر این مشکلات هستند. زمان تیم 
بستن باید بدانید تیم در چه جایگاهی 
ق��رار دارد و در چند جبهه می خواهد 
بجنگد. بازیکن��ان باید کاملاً حرفه ای 
باش��ند تا بتوانند هر چند روز یک بار 
بازی کنن��د. بدترین چیزی که باعث 
می شود بین تیم های آسیایی و تیم های اروپایی فرق وجود داشته 
باشد، مسافت است. تیم های اروپایی حتی زمینی مسافت کمتری 
را در قیاس با سفر هوایی تیم های آسیایی طی می کنند تا از یک 

کشور به کشور دیگری بروند.
   الشرطه تیم چندان شناخته  شده ای نیست؛ بازی استقلال 

برابر این تیم عراقی را چطور می بینید؟
فوتبال عراق غیر قابل پیش بینی است. بازی ایران و عراق مثل 
داربی می ماند. از لحاظ اجتماعی چون چند س��ال با این کشور 
درگی��ر بودیم، ناخودآگاه از نظر روحی- روانی تأثیر روی ۲ تیم 

می گذارد و این را نمی توان کتمان کرد.
   آخرین س�ؤال من درباره انتخاب س�رمربی جدید تیم ملی 
فوتبال ایران اس�ت؛ بعد از آنکه گفته می شد این انتخاب میان 
امی�ر قلعه نویی و علی دایی خواهد بود و حتی گفته ش�ده بود 
گزینه ما قطعاً ایرانی است، به یکباره دراگان اسکوچیچ، سرمربی 
تیم صنعت نفت آبادان انتخاب شد؛ نظر شما درباره انتخاب این 

مربی کروات چیست؟
من سورپرایز نش��دم، چون از این اتفاقات در فوتبال ما زیاد 
افتاده است. واقعاً فوتبال ما شرایط خاصی دارد. من نمی خواهم 
از فدراسیون حمایت کنم ولی ما نشستیم کنار و شاید خیلی از 
مشکلات را نمی بینیم. درباره انتخاب نشدن امیر قلعه نویی یا علی 
دایی نمی توانم توضیح دهم و خود فدراسیون باید توضیح بدهد اما 
انتخاب مربی درجه یک در این برهه امکان پذیر نیست؛ اول اینکه 
مربی بزرگ به ایران نمی آید و دوم اینکه اگر هم بیاید مشکلات 
زیادی خواهد داشت. یکی همین که نمی توانیم پول به حسابش 
واریز کنیم. بین بد و بدتر، اسکوچیچ انتخاب خوبی بود و به نظرم 
می تواند کمک کند. او لیگ ما را می شناسد، تجربه دارد و در این 

شرایط به نظر من گزینه مناسبی بود.
سردار آزمون هم واکنش جالبی نسبت به این انتخاب نشان نداد 
و علیه مربی استوری ای در صفحه اینستاگرامش منتشر کرد؛ به 

نظر شما یک بازیکن حق چنین کاری را دارد؟
خیلی بد است. هر کسی که بخواهد واکنش منفی نشان دهد 
بد است، بویژه که در جایگاه بازیکن باشد و چنین رفتاری از او سر 
بزند. در شأن یک بازیکن نیست و باید حرفه ای عمل کرد. الان که 

تیم ما نیاز به برد دارد، باید حاشیه را کم و به تیم کمک کنیم.

علیرضا  اکبرپور و مهدی پاشازاده در گفت و گو با » وطن امروز« 
از تساوی داربی حرف زدند

نمره قبولی به فرهاد

پور: تساوی از ارزش های مجیدی کم نکرد پاشازاده: نتیجه داربی قابل قبول بوداکبر

دوشنبه ۲1 بهمن 1398
وطن امروز     شماره ۲863

زهره فلاح زاده: استقلال در داربی 91 پایتخت با وجود آنکه ۲ بار از رقیب سنتی اش پیش افتاد اما نتوانست پیروز میدان شود 
و دقیقه 89 گل تساوی را دریافت کرد. آبی ها می توانستند با برد در این داربی هم شرایط بهتری در جدول داشته باشند و هم 
انتقام خوبی پس از ۲ باخت متوالی بگیرند که این اتفاق رقم نخورد و امتیازات بین ۲ تیم تقسیم شد. شاگردان فرهاد مجیدی 
که این روزها به طور مداوم در سفر هستند، امروز در عراق باید در بازی اول مرحله گروهی لیگ قهرمانان فوتبال آسیا به 
مصاف الشرطه بروند. »وطن امروز« برای بررسی عملکرد استقلال در داربی، شرایط این تیم در دیدار امروز و انتخاب سرمربی 
جدید تیم ملی فوتبال ایران با علیرضا اکبرپور و مهدی پاشازاده، ۲ تن از پیشکسوتان این تیم گفت وگویی انجام داده است.


